

St. Teresa's Hospital

聖德肋撒醫院

Telemedicine/Covid-19/Fever (Paediatrics) Physical Consultation Booking Confirmation

視像會診/新冠/發燒(兒科)面診 確認預約

When an appointment request is received, our dedicated team will call you to confirm the appointment date and time. In addition, we will send you an appointment confirmation email. Once received the appointment confirmation email, please check your booking information carefully and settle the prepaid consultation fee of HK\$180.

After payment, please send a screenshot of payment proof within 24 hours for appointment confirmation, otherwise your booking will be cancelled.

*** Once the appointment is verified, it cannot be changed or cancelled
If you have any queries, please contact us at 2200-3250/2200-3251 in office hours*

當收到預約申請後,我們專責團隊會致電給您,確認預約時間並向 您發出確認預約電郵。

收到確認預約電郵後,請您核對約預資料,並支付預付診症費用港幣180元正。完成繳費後,請 您在24小時內把付款證明的截圖發送回覆,以作預約確認。

****預約一經核實,不得更改或取消**

如有任何查詢,歡迎於辦公時間致電 2200-3250/2200-3251 與我們聯絡。

当收到预约申请后,我们专责团队会致电给您,确认预约时间并向 您发出确认预约电邮。

收到确认预约电邮后,请您核对约预资料,并支付预付诊症费用港币180元正。完成缴费后,请 您在24小时内把付款证明的截图发送回覆,以作预约确认。

****预约一经核实,不得更改或取消**

如有任何查询,欢迎于办公时间致电 2200-3250/2200-3251 与我们联络。

